
ZÁPIS Z 28. JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 
 
Datum jednání: 20. 1. 2022 
Místo jednání: online 
Začátek jednání: 8.30 hod. / Konec jednání: 9.05 hod. 
Jednání řídil: Pavel Mareš, člen předsednictva redakční rady  
Počet přítomných členů: 6, rada je usnášeníschopná  
Přítomni: Pavel Mareš, Lukáš Tyl, Jiří Komrska, Zuzana Freitas Lopesová, David Kašpar, Denisa 
Řezníčková 
Host: Jan Hamrník, vedoucí tiskového odd. 
Tajemník a zapisovatel: Marcel Pencák (redaktor) 
Počet stran: 2 + 1 (příloha) 
 
_________________________________________________________________________________ 
Návrh programu jednání RR č. 28/2022: 
 
1. Zpětná vazba k lednovému číslu měsíčníku. 
2. Tematický plán únorového čísla. 
3. Ekonomika magazínu. 
4. Publikační plán. 
5. Termíny redakčních rad. 
6. Různé. 
 
Za ověřovatele zápisu navržen Lukáš Tyl. 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
 
_________________________________________________________________________________ 
1. ZPĚTNÁ VAZBA K LEDNOVÉMU ČÍSLU MĚSÍČNÍKU. 
 
-Členové redakční rady diskutovali o podobě vydání, ale nepřednesli podstatné výhrady či 
připomínky. 
_______________________________________________________________________________ 
2. TEMATICKÝ PLÁN ÚNOROVÉHO ČÍSLA. 
  
-Redaktor M. Pencák představil návrh řazení a obsahu únorového čísla. Členové rady vznesli 
k předloženým podkladům několik otázek, které byly zodpovězeny.  
-Proběhla krátká diskuze na téma titulní stránky a vhodnosti zařazení snímku Martina Dejdara. 
Členové redakční rady se shodli, že příležitostné vyhrazení obálky pro osobnost podobného typu 
je přijatelné.  
-Z. Freitas navrhla několik osobností žijících v Praze 10, o nichž by bylo možné uvažovat 
v souvislosti s rozhovorem v některém z příštích čísel měsíčníku. 
-Po vyslovení souhlasu s koncepcí čísla ze strany členů rady byl tento bod ukončen.   
-Rozpis stránek tvoří přílohu tohoto zápisu. 
_________________________________________________________________________________ 
3. EKONOMIKA MAGAZÍNU. 
 
-J. Hamrník informoval členy redakční rady o přípravě výběrového řízení na tisk. 
-D. Řezníčková vznesla dotaz ohledně čerpání financí do konce letošního roku. Potřebné údaje 
jsou členům redakční rady k dispozici ve sdílené tabulce, kterou administruje tiskové oddělení. 
_________________________________________________________________________________ 
4. PUBLIKAČNÍ PLÁN. 
 
-Členové redakční rady přednesli své návrhy na možné využití témat v následujících vydáních 
měsíčníku. L. Tyl: soutěž na KD Eden v dubnu; zapojení žáků ZŠ do tvorby prázdninového čísla / 



P. Mareš: připomínka výročí heydrichiády na konkrétním případu událostí v Praze 10 (např. 
„putování po stopách“ popraveného sokola a evangelíka Miroslava Vojtěchovského) / D. Kašpar: 
v letních měsících umělec Jiří Kolář 
_________________________________________________________________________________ 
5. TERMÍNY REDAKČNÍCH RAD. 
 
V souvislosti s přípravou dalších čísel měsíčníku byly domluveny termíny příštích jednání 
redakční rady (vše od 8.30 online): 
-24. února 
-24. března 
-21. dubna 
-26. května 
-23. června 
 
Redaktor zajistí vyvěšení termínů na podstránce magazínu na www.praha10.cz. 
_________________________________________________________________________________ 
6. RŮZNÉ. 
 
-J. Hamrník seznámil členy redakční rady s nabídkou dlouhodobé inzerce od společnosti 
Europark, která hodlá nakoupit 7x celostranu A4, ale žádá za to 50% slevu.  
 
Návrh usnesení č. 1: 
„Redakční rada podporuje přijetí nabídky od společnosti Europark a v jejích intencích souhlasí 
s prodejem inzertního prostoru s 50% slevou.“ 
 
Hlasování: pro 6 proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
 
 
____________________________     ____________________________   
Zapisovatel: Marcel Pencák    Ověřovatel: Lukáš Tyl 


